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Abstract (en)
A fork lift truck has a lifting frame 1, which can be inclined about an axis arranged on the front area of the fork lift truck parallel to the roadway and
transversely to the longitudinal axis of the vehicle. The fork lift truck is also provided with a driver's protective roof, which in order to give the vehicle
a low overall height is formed from two support elements and one transverse connection. The support elements are operatively connected to the
lifting frame 1 and are preferably designed as tilting cylinders, the cylinder tubes 9 of which are rigidly connected together. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Gabelstapler weist ein Hubgerüst 1 auf, das um eine am Vorderbereich des Gabelstaplers parallel zur Fahrbahn und quer zur
Fahrzeuglängsachse angeordnete Achse neigbar ist. Der Gabelstapler ist ferner mit einem Fahrerschutzdach versehen, das zwecks Erlangung einer
geringen Bauhöhe des Fahrzeuges aus zwei Stützelementen und einer Querverbindung gebildet ist. Die Stützelemente stehen mit dem Hubgerüst 1
in Wirkverbindung und sind bevorzugt als Neigezylinder ausgebildet, deren Zylinderrohre 9 starr miteinander verbunden sind. <IMAGE>
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